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Abstract (en)
The invention relates to a method for controlling the adjustment angle phi of lamellae or flaps of an air guide device of a decentralised apparatus
or installation for heating air, cooling air or ventilation, which has a fan, in particular according to the difference between room temperature TR and
blow-out temperature TZ, the speed n being taken for a fan motor which is variable in its speed and the adjustment angle phi being controlled in
accordance with this speed n alone or in addition with respect to the temperature difference and/or other measured quantities.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Verfahren zum Steuern des Stellwinkels (φ) von Lamellen oder Klappen (5) einer Luftleiteinrichtung eines einen Lüfter (2)
aufweisenden dezentralen Luftheiz-, Luftkühl- oder Belüftungsgerätes oder -anlage (1), insbesondere nach der Differenz zwischen Raumtemperatur
TR und Ausblastemperatur TZ, wobei für einen in seiner Drehzahl veränderlichen Lüftermotor (3) die Drehzahl n erfaßt und entsprechend dieser
Drehzahl n allein oder zusätzlich zur Temperaturdifferenz und/oder anderen Meßgrößen der Stellwinkel (φ) gesteuert wird.
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